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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 16. 12.2021 

Având în vedere prevederile Hotărârea nr.11 83 I 08.11.2021 privind prelungirea stării de 
alertă pe teritoriul României, în conformitate cu di spoziţiile Hotărârii Consi liului Local Sector 2 
nr. 105/2020 privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Local 
Sector 2 Bucureşti , lucrările şedinţei se desfăşoară prin mijloce electronice, printr-o platformă 
on-line de videoconferinţă, începând cu orele 16:00. 

Lucrările şedinţei încep la orele 16:00 în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din sediul 
Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
Domnul Radu- Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

Doamna Niţă Elena - Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti , 

conform Dispoziţiei nr. 24221 02.11.2021 emisă de către Primarul Sectorului 2 privind 

prelungirea exercitării cu caracter temporar de către doamna NiJă Elena, Director Executiv al 

Direcfiei Juridice, Legislaţie, Contencios-Administrativ, a funcţiei publice de conducere de 

Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 

- Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrări lor şedinţei , doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena Niţă face 
prezenţa consi lieri lor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost prezenţi 26 consi lieri locali . 
Domnul consilier local Şerpescu Cătălin-Constantin este suspendat - conform adresei 
nr.182786117. 11.2021 transmisă de Parchetul de pe lângă Tribunalul Bucureşti, înreg. la Cabinet 
Secretar sub nr.41 34/19. 11.2021. Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, conform prevederilor aii. 134, alin. (l ), lit„,a" din 
O.U.G nr.57/201 9 privind Codul administrativ cu modificări le şi completările ulterioare, 
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia 

Primarului Sectorului 2 înregistrată sub nr. 2793/l 0.12.202 1, Dispoziţia de completare a ordinii 
de zi înregistrată sub nr. 2852/16. 12.202 1, precum şi Amendamentele executivului 
nr.4484115. 12.2021 şi nr. 4494/ 16. 12.2021 au fost aduse la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigii lor nr. 11 - 13/site-ul instituţ iei , în termenul 
prevăzut de art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

1 
Aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti din data de 25.11.202 1. 

Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar pentru Mânăstirea Plumbuita 
2 (situaţia de l ucrări nr. l din Contractul nr.12/2021) 

Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i 

Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 
Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti de a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al 

3 Municipiului Bucureşti şi Compania Municipală Termoenergetica Bucureşti S.A. în 
vederea finanţării în comun a proiectului de interes public local "Căldură şi apă caldă 

pentru cetăţeni i Sectorului 2", pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Proiect de hotărâre privind aprobarea eşalonării la plata sumelor datorate bugetului local 

4 al Sectorului 2 pentru GRIUL SA cu sediul în Bucureşti, str. Irimicului nr. 24, Sector 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind încetarea dreptului de administrare al Direcţiei Generale de 

5 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 asupra imobilului situat în str. Intrarea 
Pâncota nr. 16, Sector 2, Bucureşti 
Iniţi ator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării programului „Intervenţie 
6 coordonată în cazurile de risc sanitar sau sanitar-veterinar" 

Iniţi ator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cooperării între Sectorul 2 al Municipiului 

7 
Bucureşti din România şi Pretura Sectorului Botanica a Primăriei Municipiului Chişinău 

din Republica Moldova 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Proiect de hotărâre privind acordarea de subvenţii pentru 3 unităţi private de asistenţă 

social ă care furnizează servicii sociale pe raza Sectorului 2, conform Regulamentului 
8 cuprins în Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 266/26.08.2021, respectiv Asociaţia 

Română Anti SIDA, Filiala Asociaţie i Diaconia Sector 2 şi Arhiepiscopia Bucureştilor 
Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 
266/26.08.2021 privind acordarea de subvenţii asociaţi i lor, fundaţiilor şi cultelor 

9 religioase recunoscute în România, care înfiinţează şi administrează unităţi de as istenţă 
socială pe raza Sectorului 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate pentru acordarea de locuinţe, 

10 conform Legii nr. 114/1996, valabilă pentru anul 2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
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Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului 
Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 2 de a hotărî cu 
privire la asocierea dintre Consiliul Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi 

11 Administraţia Străzilor Bucureşti, în vederea rea l izării lucrări l or de interes local 
referitoare la modernizarea, reconfigurarea, întreţinerea şi amenajarea/reamenajarea 
spaţiilor publice situate pe reţeaua strada lă principală din Sectorul 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 
2 nr. 11 2/ 2017 privind stabilirea salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi 

contractuale din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie", utilizate în cadrul 
12 aparatului de specialitate al Primarului Sectorului 2 ş i serviciilor publice din subordinea 

Consiliului Local Sector 2, astfel cum a fost modificată ş i completată prin H.C.L. Sector 2 
nr. 141 /2018 şi H.C.L. Sector 2 nr. 71/2018 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
P roiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 
2 nr. 286/2021 privind aprobarea proiectului „Investiţii integrate socio-educaţionale 

13 pentru copiii defavorizaţi din zona urbană marginalizată Baicului", astfel cum a fost 
modificată şi completată prin H.C.L. Sector 2 nr. 333/2021 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 
2 nr. 287/2021 privind aprobarea Proiectului pi lot de dezvoltare comunitară şi incluziune 

14 soc ia lă în zona urbană marginal izată Tei Toboc, astfel cum.a fost modificată şi 
c.:orripletată prin HCL nr. 334/2021 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Proiect de hotărâre privind rectificare bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului 

15 Bucureşti pe anul 202 I 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local Sector 2 
nr. 360/2021 privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general 
pentru lucrări de intervenţie, consolidare şi reabilitare Grădiniţa Albinuţa (fosta Grădiniţă 

16 nr. 253) din Bucureşti, str. Rahmaninov nr. 25, sector 2 şi Şcoala Gimnazială nr. 25 (fosta 
Grădiniţă nr. 134) din Bucureşti, str. Calimachi nr. 8, sector 2, aprobaţi prin HCL Sector 2 
nr. 91/2012, cu modificări le şi completările ulterioare 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 
2 nr. 76/2021 privind aprobarea reţel ei un ităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi 

17 particular care vor funcţiona la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti începând 
cu anul şcolar 2021 - 2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu preşedinte de şedinţă: Bună ziua tuturor, 
declar deschisă şedinţa Consiliului Local al Sectorului 2 din date de 16.12.2021, doamna 
Secretar General prezenţa vă rog! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Bună ziua! Voi 
da curs apelului domnilor consilieri locali. („ .) Prezenţa permite continuarea şedinţei în 

condiţii de legalitate. Ne raportăm la un cvorum de 26 consilieri locali. 
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Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumim! Pe 

ordinea de zi avem 16 puncte plus ordinea suplimentară cu al 17-lea punct. O să supun la vot 

completarea ordinii de zi cu ordinea de zi suplimentară, în primă fază. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vreau 

să retrag punctul 12 de pe ordinea de zi. Cred că am făcut şi un amendament. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da! 

A fost înregistrat amendamentul domnului primar privind retragerea punctului 12 de pe 

ordinea de zi, astfel încât domnul preşedinte va supune aprobării dumneavoastră ordinea de 

zi cu amendamentul respectiv. Avem în continuare de îndreptat o eroare la ordinea de zi, în 

sensul că la proiectul suplimentar trebuie menţionat acolo şi avizul de la Comisia de 

învătământ, care în fapt s-a şi comunicat, dar nu s-a precizat. Atât! Amendamentul celălalt 

vizează un proiect care va fi luat în discuţie la momentul în care se va analiza proiectul. 

Mulţumesc! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Bun! Pe ordinea de 

zi avem 15 puncte şi suplimentar avem punctul 16. Supun la vot ordinea de zi cu 

amendamentul deja prezentat. 

Se supune la vot Ordinea ţie zi a şedinţei ordinare a C.L.S.2 din data de 16.12.2021 şi 

aprobată de căir~ Con~iliul Lo~al Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ .:.._ O, 
NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule pnmar, care a fost 

motivul de aţi retras punctul numărul 12 de pe ordinea de zi? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vom 

avea o reorganizare şi aş vrea să corelăm punctul 12 de pe ordinea de zi cu reorganizarea. 

Avem nevoie să facem o corelare. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Deci, în sensul ăsta a fost retras? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti:

Reanalizăm împreuna cu corelarea, cu reorganizarea. Da! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Adică, mărirea salariului pentru consilierii 

dumneavoastră, doriţi s-o cuprindeţi cu mărirea şi a altor salarii a aparatului administrativ? 
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Sau cum? Că despre asta era vorba la punctul 12, despre mărirea salariilor pentru cei 6 

consilieri pe care-i aveţi personal plus cei 4 de la cele două cabinete de viceprimar. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ştiu că 

sunteţi obişnuiţi să spuneţi lucruri neadevărate, dar aş vrea să corectez mai întâi. Nu este 

vorba de mărirea salariilor a celor 6 consilieri plus cei 4, era vorba de mai puţin: 5 consilieri. 

Dar, nu despre asta este vorba. Vom corela şi veţi avea informaţiile, toate informaţiile 

necesare, în momentul în care va fi repus pe ordinea de zi acel proiect. Avem nevoie să 

facem nişte corelări. Mulţumesc! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: M-aţi corectat că nu sunt 6, sunt 5. Asta era 

corecţia, dar tot consilierii personali şi tot de la 9.000 lei la aproape 14.000 lei. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu! 

Asta este din nou o minciună ! Este foarte bine că mi-aţi dat ocazia; în acest moment salariul 

maxim net este de 6.000 lei pentru consilieri. Ştiu că PSD propagă aceste minciuni, dar mă 

bucur că mi-aţi dat ocazia să le demontez! În acest moment salariul net maxim este de 6.000 

lei! Mulţumesc! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Dumneavoastră propuneţi o dublare! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu! 

Nu propun o dublare! Nu am propus o dublare! Poate dumneavoastră nu reuşiţi să citiţi cu 
. . . 

atenţie. Ce se propunea, era vorba de salariul brut, doamna consilier! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Era o dublare! Deci ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: N u! 

Nu era o dublare! Nu, doamnă, nu era! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Pentru 5 consilieri, din cei 6! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu era 

o dublare! Este o minciună! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Unui consilier care nu are bacalaureatul, nu 

puteţi să-i faceţi mărirea aceasta! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnul primar, la cât estimaţi 

dumneavoastră că va fi salariul unui consilier? 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Am să vă rog să 

cereţi, în primul rând, cuvântul, şi în al doilea rând, o să luăm aceste interpelări la final! Vă 

rog frumos! Da? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Scuze! Da! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Unul 

la mână, nu există nici-un consilier fără bacalaureat! Asta este o altă minciună ! Doi la mână, 

nu se dublează, nici în propunerea care a fost retrasă, nu se dubla nimic! Mulţumesc mult! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Bun! Ordinea de zi a 
fost aprobată cu 26 de voturi. O să supun la vot şi ordinea suplimentară, vă rog! 

Se supune la vot completarea Ordinii de zi a şedin/ei ordinare a CL.S.2 din data de 
16.12.2021 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU 

- O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 
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Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Domnule primar, care a fost urgenţa pentru care 

am avut acest proiect? 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog să luăm la 

final! Am spus că o să luăm interpelările la final! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Întrebam despre ordinea suplimentară! Care a . 

fost urgenţa pentru care am primit acest proiect cu o oră înainte de începerea şed;nţei? 

Mulţumesc! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Vorbim despre proiectul de pe ordinea suplimentară? S-a semnat mai devreme de ultima oră, 

dar, ideea este că proiectul este unul simplu şi chiar are urgenţă, în sensul că este o şcoală 

care trebuie să intre în reţeaua de învăţământ pentru finanţare. Dacă nu intră în acest an, anul 

viitor nu primeşte finanţarea aceea de la Ministerul Învăţământului, deci, trebuie primită în 

reţeaua de învăţământ. Aceasta este urgenţa! Mulţumesc ! 

Este prezentat punctul nr.I Procesul - verbal al şedinfei ordinare a Consiliului Local 
al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 25.JJ.202I; 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! O să 
supun la vot procesul verbal de la şedinţa anterioară din data de 25.11.2021. Vă rog frumos! 

Se supune la vot punctul nr.I, Procesul - verbal al şedinJei ordinare a Consiliului 
Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 25.11.202I şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pţlegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 
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Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJV Ă: -
ABŢINERE: -
NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Înainte de-a începe 

ordinea de zi, aş vrea să cer avizele de la comisii. Comisia de Buget, avizele pentru punctele 

de astăzi? De la Buget, mă aude cineva? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Toate avizele sunt favorabile! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! Juridic? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Avize favorabile la toate, mai puţin 

punctul 4, cu abţinere. 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! 

Urbanism? 

Domnul consilier local Panaitescu Tudor Andrei: Favorabil! Nu este decât un singur 

proiect! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şed intă: Mulţumesc! 

Învăţământ? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru-Silviu: Favorabil! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă : Protecţie socială? 

Domnul consilier local Nicolescu Claudiu: Favorabil! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! 

Administrarea patrimoniului? 

Domnul consilier local Croitoru Angel: A vize favorabile pentru toate proiectele, mai 

puţin punctul 4, unde avem aviz nefavorabil. 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! 

Ecologie? 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Avem un singur proiect la Comisia de ecologie 

şi avizul este favorabil. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! Servicii 

publice! 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Două proiecte, aviz favorabil 

pentru amândouă. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! Şi de la 

Transparenţă? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu: Favorabil la toate! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc ! Trecem 

la punctul numărul 2 de pe ordinea de zi. 

Este prezentat punctul nr.2, proiectu/ de hotărâre privind acordarea unui sprijin 
financiar pentru Mânăstirea Plumbuita (situa/ia de lucrări nr.I din Contractul nr.1212021); 
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Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Iniţiator domnul 

Radu Mihaiu, dacă doriţi să ne spuneţi ceva! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti: 

Desigur! Aş vrea să spun că, aşa cum am promis s-au făcut verificări temeinice apropo de 

aceste situaţii de lucrări. Ele au fost trecute şi prin Comisia Tehnico-Economică, de unde au 

primit un aviz informal, dar foarte bine documentat şi aceste lucrări sunt făcute conform 

standardelor. Nu există din acest punct de vedere suspiciuni că ar putea fi exagerări de 

preţuri. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! Dacă 

nu sunt alte interpelări ... Da, vă rog, domnul Zaharia! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Vreau să salut şi să apreciez faptul că 

domnul primar a re introdus acest punct pe ordinea de zi şi îşi apleacă atenţia asupra 

bisericilor şi cultelor din Sectorul 2. Sincer, văzând că a retras„ cadourile" consilierilor 

personali chiar înainte de Crăciun, mă aşteptam să nu bage acest proiect. Apreciez că l-a 

băgat până la urmă! Mulţumesc! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Bun! Mulţumesc şi 

eu. Supun la vot proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi. 

Se supune la vot punctul nr. 2, proiectul de hotărâre privind acordarea unui sprijin 
financiar pentru Mânăstirea Plumbuita (situa/ia de lucrări nr.1 din Contractul nr.1212021) 
şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, 
NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJV Ă: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.3, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului 

Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti de a hotărî cu privire la asocierea dintre 
Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Compania ·Municipală Termoenergetica Bucureşti 
S.A. în vederea finanţării în comun a proiectului de interes public local "Căldură şi apă 
caldă pentru cetăţenii Sectorului 2 ", pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 
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Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: La proiectul 

numărul 3 de pe ordinea de zi avem ş i un amendament, care propune modificarea anexei 

proiectului numărul 3 „ Protocolul de colaborare'', din câte înţeleg. Supunem la vot 

amendamentul. Vă rog frumos, dacă aveţi ceva de spus. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este, 

din punctul meu de vedere, un proiect foarte, foarte important pentru care s-a muncit mult în 

Primaria Sectorului 2. Este un proiect de sprijin pentru acele persoane care se află pe capăt 

de coloană în reţeaua de termoficare şi care suferă de frig în aceste momente, datorită lipsei 

de intervenţii a atâtor zeci de ani. Am muncit foarte mult pentru a evita suprapunerile de 

atribuţii ş i pentru a evita dubla finanţare, dar ce este important, este că peste I I.OOO de 

oameni vor putea, iarna viitoare, să aibă o asigurare că nu vor suferi de frig din cauza 

poziţionării lor pe capăt de coloană în reţeaua de termoficare. Este, după cum spuneam, un 

protocol muncit. O să răspund unor întrebări pe care le-am primit de la presă, dar în urma 

declaraţiilor unor oameni care probabil nu ştiu, nu au citit protocolul şi au vorbit din auzite, 

aş spune aşa: în acest protocol combustibilul folosit va fi gaz, în acest sens urmând să se facă 

nişte branşamente la Distrigaz. Consider eu că acest combustibil este cel care asigură în mod 

optim necesarul de încălzire fără să pună în pericol mediul sau fără să-l pună atât de mult în 

pericol, sigur, ideal ar fi să avem energie verde dar pentru asta av~m nevoie de investiţii mai 

serioase. Aş spune că în urma acestui protocol, conductele de apă de la Termoenergetica vor 

fi închise în aşa fel încât el va funcţiona în sistem închis, va recircula aceeaşi apă, nu vor mai 

exista pierderi, va scădea presiunea de pe Termoenergetica, deci nu se va primi apă 

preîncălzită, ci se încălzeşte apa direct acolo, odată ce a fost introdusă în instalaţie, ceea ce 

reduce şi pierderea de apă şi scade presiunea de pe Termoenergetica. Combustibilul şi 

utilităţile vor fi plătite, nu de către Primăria Sectorului 2 ci, de către Termoenergetica 

conform acesui protocol. Primăria Sectorului 2 finanţează închirierea echipamentelor şi doar 

pe perioada în care nu există o investiţie din partea Termoenergetica pe acest tronson. Sunt 

I I .OOO de oameni care vor beneficia de acest proiect, atunci când va fi el aprobat, pentru că 

în acest moment acest proiect de hotărâre cere acordul Consiliului General. Ştiţi cu toţii care 

este procedura - mai întâi cerem acordul Consiliului General, care apoi ni-l acordă şi noi 

trebuie să revotăm acest proiect, iar după revotarea acestui protocol va trebui să mai vină o 

dată la vot în Consiliul Local şi după ce se votează în Consiliul Local protocolul, va trebui 

tot în Consiliul Local să aprobăm şi dimensiunea finanţării şi celelalte detalii legate de 

finanţare, pentru că procedura de achiziţii se va putea face doar după semnarea protocolului. 

Deci, sunt nişte paşi birocratici, e adevărat destul de lungi, dar a trebuit să ne asigurăm că 

este respectată legea şi de asemenea că, colegii din Consiliul Local vor putea avea controlul 

asupra a ceea ce se întâmplă. Deci, repet, este un protocol pentru iarna viitoare, ca să fim 

sinceri nu ar putea să-şi producă efectele iarna aceasta, dar măcar pentru iarna viitoare sunt 

peste I I .OOO de persoane care pot beneficia de acest proiect. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumim! Domnul 

Zaharia! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Domnule primar! Înţeleg că aţi dorit 

să faceţi aceste specificări asupra unor semne de întrebare, pe care recunosc că le-am avut şi 
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eu. Dacă dumneavoastră spuneţi că aşa stau lucrurile, să spunem că vă credem, deşi nu prea 

am avea motive pentru că dumneavoastră vă tot băgaţi în proiecte de genul „cerem acord să 

facem şi o linie de tramvai peste pasaj" astăzi lucrând vreo 3-4 oameni pe acolo, cu 30 

milioane investiţi din bugetul Sectorului 2. Vreţi să rezolvăm şi problemele domnului 

Nicuşor, care nu ne este chiar simpatic, dar înţeleg că aveţi un meci acolo, în trei : Nicuşor, 

doamna Clotilde şi dumneavoastră şi vreţi să arătaţi că doriţi să faceţi. Ştiţi şi 

dumneavoastră, la fel cum aţi stiut şi despre pasaj, că nu veţi reuşi şi nu se face acest lucru şi 

trebuia să luaţi, ca studiu de caz, intenţia celor de la Sectorul 1 care s-au oprit după o zi în 

acest demers. Înţeleg că, costurile sunt suportate de Termoenergetica, cum spuneţi 
dumneavoastră, dar ce îmi ridică suspiciuni şi rămân în continuare neexplicate de 

dumneavoastră, sunt legate de dimensiunea finanţării . Adică, noi astăzi dorim să facem ceva 

conceptual la nivel de dorinţă, nu vise, dar nu ştim cât va costa ci ştim doar că există o 

soluţie tehnică pe care corect aţi ancorat-o în reţeaua Distrigaz, aţi găsit soluţii în acest sens. 

Noi nu ştim dacă este fezabil din punct de vedere al costurilor astăzi, adică nu ştim cât va 

costa acest demers? Mulţumesc! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Acest 

demers, valoarea finanţării pentru acest demers va fi stabilită într-un pas ulterior şi supusă la 

··· vot Consiliului Local. Consiliul Local va putea avea control asupra dimensiunii acestei 
" . 

finanţări, într-un pas ulterior, pentru că în acest moment nu se poate pomi orice fel de 

cercetare, creare caiet de sarcini, ş.a.m.d. fără să existe acest protocol. Deci, ăsta este motivul 

pentru care, birocratic, avem nevoie să facem aceşti paşi înainte de-a avea dimensiunea 

finanţării. Repet, Consiliul Local îşi păstreză capacitatea de-a decide asupra acestui proiect în 

mai multe rânduri. Este un proces birocratic lung, într-adevăr, dar este un proces birocratic în 

urma căruia Consiliul Local poate să controleze în orice moment ceea ce se întâmplă şi 

oferim o soluţie cetăţenilor. Vă mulţumesc! Aş mai vrea să spun ceva: pentru pasaj 

deocamdată nu s-au cheltuit banii de la Sectorul 2, poate anul viitor, pentru că este nevoie la 

acel pasaj de finalizarea licitaţiei. Probabil ştiţi şi dumneavoastră că au crescut preţurile 

foarte mult la materialele de construcţii, din aceste motive la licitaţii ba nu s-au prezentat 

firme, ba atunci când s-au prezentat n-au depus actele pentru că nu voiau să liciteze un preţ 

mai mic decât era piaţa pentru materiale de construcţii. Vă mulţumesc ! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Vă mulţumesc ! Dacă-mi permiteţi 

dreptul la replică. Să înţeleg că astăzi vorbim doar de o „tărăgănare" sau suntem prinşi doar 

într-un proces birocratic, cum aţi subliniat, şi nu este un exerciţiu de imagine? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este 

începutul unui proces birocratic, pe care ştiţi foarte bine că trebuie să-l urmăm! Noi nu putem 

să finanţăm un asemenea proiect fără acordul Consiliului General şi ştiţi foarte bine acest 

lucru! În acest moment cerem acordul Consiliului General pentru a face acest protocol, orice 

protocol care implică • finanţare trebuie să fie aprobat de Consiliul General. Este un pas 

absolut necesar şi este necesar să cerem mai întâi acordul Consiliului General să încheiem 

protocolul, ştiţi bine acest lucru, după aceea vom avea vot în Consiliul Local pentru 

aprobarea efectivă a protocolului şi după ce se aprobă protocolul se va face un caiet de 

sarcini pentru a stabili exact ce este nevoie, pentru că nu ne pricepem noi la specificaţiile 
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tehnice pentru încălzire. Se va face acel caiet de sarcini şi în urma caietului de sarcini şi a 

stabilirii dimensiunii finanţării vom reveni în Consiliul Local şi se va vota. Deci, există toţi 

paşii şi cei prevăzuţi de lege şi cei care păstrează controlul Consiliului Local pentru acest 

proiect. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Aş vrea să mai menţionez încă o dată, 

şi dacă am înţeles bine, orizontul de timp despre care vorbim acum este iarna anului 2021-

2022, da? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 

iarna 2022-2023, va fi în funcţiune acest proiect. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Ne „dorim" să fie în funcţiune, nu "va 

fi" în funcţiune. Că nu ştim încă dacă se va ajunge sau nu acolo. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Dacă 

toate lucrurile merg conform aşteptărilor, în iarna viitoare vom avea aceste 6 puncte termice, 

care vor fi, nu ştiu cum să spun, îmbunătăţite şi vor fi cu putere suplimentară, în aşa fel încât 

cei peste I I .OOO de cetăţeni ai Sectorului 2 să beneficieze de ele. Desigur, dacă primim toate 

acele voturi de care avem nevoie şi în Consiliul Local şi în Consiliul General şi dacă nu mă 

înşel şi în Consiliul de Administraţie al Termoenergetica. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Crist!a.n: În timpul ăsta aţi avut intenţia să vă 
gândiţi şi la ceilalţi cetăţeni? Doamna Ghica, Colentina sunt tot fără apă caldă, după cum 

ştiţi, Pantelimon? Cu aceşti cetăţeni ce facem? Doar îi lăsăm să privească la blocurile de 4 

etaje pe care le-aţi prelungit, din Tei? Vă mulţumesc ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Dacă 

aţi fi citit protocolul, probabil că aţi fi ştiut că punctele termice se află în acea zonă .. „. Da, 

că m-aţi întrebat: Doamna Ghica. La capetele de coloană. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă : Doamna Popescu? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule preşedinte, domnule primar! Aş vrea 

să vă întreb de ce Primăria Capitalei nu închiriază aceste echipamente şi trebuie să le 

închirieze Primăria Sectorului 2? A doua întrebare: de ce rapoartele de specialitate de la 

proiectul de hotărâre sunt toate cu observaţii , din aparatul propriu? A treia întrebare: fiind 

societate comercială Termoenergetica ar trebui, nu ştiu dacă aţi cerut, un punct de vedere de 

la Consiliul Concurenţei? O întreb pe doamna secretar, cumva, dacă ştie. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, 

este menţionat. .. este menţionat în ... 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Lăsa-ţi-mă, doamna secretar! Şi tot pe 

dumneavoastră vă întreb dacă cumva Legea finanţelor publice, din punct de vedere al Legii 

finanţelor publice, este OK acest protocol sau această colaborare? Dacă este aşa şi 

Termoenergetica, le închiriem noi aceste echipamente să producem căldura şi apa caldă, 

atunci ei facturează cetăţenilor din Sectorul 2. Aş dori să vă întreb dacă, cumva, facturile pe 

care le vor primi cetăţenii din Sectorul 2 vor fi diminuate, având în vedere că noi plătim, aşa 

cum scrie în protocol, acele echipamente - închiriem acele echipamente? Vă mulţumesc ! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 

cuprinsul protocolului este menţionată notificarea Consiliului Concurenţei în legătură cu 
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acest protocol, fiind şi condiţionat, de altfel, încheierea acestuia de respectivul aviz. În ceea 

ce priveşte sumele sau facturile, cred că ar trebui să vă adresaţi personalului tehnic de 

specialitate care a elaborat proiectul. În ceea ce priveşte competenţa mea, este limitată în 

raport de această întrebare. Vă mulţumesc! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

dori să răspund eu, dacă se poate, domnule preşedinte. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

vrea să spun că: repet, acele puncte termice vor fi decuplate de la sistemul centralizat şi vor 

funcţiona local, ceea ce înseamnă că inclusiv preţul pe gigacalorie va fi generat local, nu va 

fi acela primit de la ELCEN. Asta este important pentru că preţul per gigacaloriei va fi foarte 

probabil scăzut, ţinând cont de faptul că la ELCEN preţul gigacaloriei include nişte datorii 

istorice. Este important să înţelegem acest lucru! Probabil ca acest protocol, această soluţie, 

să genereze nişte costuri mai mici pentru aceste persoane, în cazul în care se întâmplă. 

Mulţumesc! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: V-am întrebat pentru că nu este nici-un calcul 

şi nu reiese de nicăieri aşa ceva! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primaru.I Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu are 

cum să reiasă acum, doamnă, pentru că acum cerem acordul! Suntem într-un proces 

birocratic lung, aşa cum ştiţi, în acest moment cerem acordul. Paşii ulteriori de calcul, de 

eficienţă, ş.a.m.d. se pot face după ce se semnează protocolul. Ştiţi acest lucru! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Categoric! Dar măcar trebuia să vă gândiţi 

foarte clar şi în protocol, sau să ne explicaţi dumneavoastră, că aveţi în vedere şi acest lucru. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Dacă 

îmi permiteţi, în cuprinsul aceluiaşi protocol, este vorba de acest draft transmis pe cale de 

amendament, se prevede că modalitatea de finanţare va fi stabilită ulterior prin act adiţional 

ce va fi supus aprobării Consiliului Local. Tocmai pentru că dimensiunea finanţării şi 

cuantumul, ce va reveni fiecăreia dintre părţi, nu se poate stabili decât după elaborarea acelui 

caiet de sarcini de către Termoenergetica, identificarea unui echipament specific care se 

adaptează respectivelor puncte termice şi ulterior se va dimensiona această natură a 

finanţării, ce va fi supusă în mod obligatoriu Consiliului Local aşa cum se precizează în mod 

explicit şi cum se subliniază, de altfel, şi în cuprinsul amendamentului. Se spune „actul 

adiţional va fi supus aprobării'', aspect ce s-a inserat în protocol tocmai pentru a fi avut în 

vedere şi de către Consiliul General, atunci când va emite sau nu acordul, şi să nu fim nevoiţi 

a reveni cu un act adiţional şi către Consiliul General. Deci, la momentul în care se va 

finaliza şi studiul şi întocmirea protocolului şi identificarea potenţialei închirieri, atunci se va 

reveni pentru a treia oară în Consiliu, cu privire la modalitatea de finanţare. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog! Da, am să 

vă iau la rând! Aveţi un pic de răbdare! Domnule Iliescu, vă rog! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Mulţumesc, domnu preşedinte! 

Domnule primar, aş avea o întrebare: ştiţi ce populaţie are acest sector? 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

372.000 de persoane. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: OK! Dumneavoastră vă adresaţi 

doar celor 11 .000! Nu vi se pare o discriminare? Ce facem cu cetăţenii acestui sector care nu 

au apă caldă, nu au căldură, deci nu au nimic! Nu au nimic! În afară de acest lucru, vreau să 
vă spun că din punctul meu de vedere este o mare discriminare! Ce facem cu cei care stau la 

case? Cei care sunt plătitori de taxe şi impozite, care susţin acest sector - şi mă refer în 

general la pensionari, care marea lor majoritate au pensii între I .OOO ş i 1.500 de lei, care stau 

la case, care nu prea au pe nimeni care să-i ajute - cu ei ce facem? Că am avut mai devreme o 

audienţă, au venit după o stradă şi au primit facturi de 900 de lei la gaze, au primit acum 2 

zile facturile la gaze. Vor mai trebui să plătească şi alte utilităţi, vor mai trebui să plătească 

gunoiul prin contract. Deci, toate astea, lasând medicamentele şi toate cele. Ce facem cu 

aceşti oameni? Nu vi se pare că e o discriminare? Noi ajutăm 11.000 de oameni. OK! 

Doamne ajută să putem să-i ajutăm pe cât mai mulţi! Să avem apă, căldură, să le oferim tot 

confo11ul, nu să ne întoarcem ca acum 32 de ani - ca în timpul lui Ceauşescu - când stăteam 

şi încălzeam sticle cu apă caldă şi copiii stăteau cu 4 haine pe ei. Cred că nu vă doriţi asta, să 

vă reîntoarceţi, cu toate că dumneavoastră sunteţi neomarxişti, să vă întoarceţi iară în trecutul 

comunist al acestei ţări, când aveam cu toţii de suferit! Vă rog să vă gândiţi . şi la ceilalţi .. 

cetăţeni ai Sectorului 2, nu numai la cei 11.000, că sunt totuşi 372.000 de persoane care 

locuiesc şi care mai ales plătesc taxe şi impozite în acest sector. Mulţumesc! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Foarte 

scurt! Ar fi excelent dacă PSD ar putea să se pună de acord ca linie generală, înainte să intre 

în şedinţă, că văd că o parte din consilierii PSD mă ceartă că de ce cheltuiesc nişte bani 

pentru a ajuta nişte persoane şi altă parte mă ceartă că de ce nu cheltuiesc mai mulţi bani! 

Ideal ar fi dacă aţi avea aceeaşi linie, ca să putem să dialogăm într-un sens. Deci, din punctul 

meu de vedere, ajutăm atât cât putem! Cum s-a făcut această selecţie? S-a făcut şi în funcţie 

de câteva lucruri tehnologice. Aş vrea să spun, în primul rând, că nu toţi cei 372.000 de 

cetăţeni din Sectorul 2 sunt la fel de afectaţi. Unele persoane sunt mai puţin afectate decât 

altele şi cu precădere cele care sunt spre capetele de coloană, aceia sunt cei mai afectaţi. 

Drept urmare, atunci când am ales locaţiile, am intersectat două hărţi: o hartă este aceea cu 

capetele de coloană de la Termoenergetica, pe care nu se intervine, şi a doua hartă este aceea 

cu capacitatea Distrigaz de-a livra gaze. Pentru că degeaba facem noi investiţii undeva unde 

nu este suficientă cantitate de gaz şi degeaba facem acolo unde Termoenergetica livrează 

deja. Deci, astea au fost cele două criterii! Aşa am ajuns la cele 6 puncte termice. Este un 

proiect care nu a mai fost făcut, aşa cum îl facem noi, este un proiect pilot - în care tocmai 

primăria de sector, pentru că-i pasă de cetăţenii proprii, încearcă să rezolve o problemă care 

este evidentă şi care ţine de gestiunea defectuoasă de-a lungul timpului a sistemului de 

termoficare. O să extindem acest proiect. În cazul în care se dovedeşte unul de succes, îl 

extindem fără probleme! Mulţumesc! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc şi eu! 

Doamna Pasciuc! Nu, eraţi dumneavoastră înaintea domnului Răzvan. OK! 
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Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Domnule primar, dat fiind faptul că 

încercaţi să băgaţi zâzanie în grupul PSD, cred că aţi terminat cu ai dumneavoastră colegi de 

la USR şi cu grupul PNL pe care i-aţi tot pus să se certe, încercaţi şi în grupul PSD. Nu prea 

este fezabil pentru că domnul Cristinei, colegul meu v-a întrebat un lucru şi dumneavoastră 

iarăşi, ca şi în contextul consilierilor dumneavoastră înţelegeţi greşit. Domnul Cristinei vă 

întreba de ce nu cheltuim bani pentru toţi cetăţenii, pentru că suntem toţi egali, cum toţi 

angajaţii primăriei în funcţie de postul şi nivelul la care activează în primărie ar trebui să fie 

egali, nu ai dumneavoastră consilieri mai importanţi şi mai premiaţi, mă refer la premierile 

salariale. Dumneavoastră aveţi problemă de percepţie vizavi de importanţa şi echilibrul în 

societate şi în interiorul primăriei şi în afară, că deseori aţi desconsiderat şi poliţia şi 

pompierii şi mai multe categorii sociale. În fine, trecem peste asta, doar voiam să vă atrag 

atenţia că iarăşi încercaţi să separaţi apele şi deja vă excedaţi prin a încerca să băgaţi zâzanie 

în grupul PSD. Altceva voiam să vă întreb de fapt, dacă aceste sisteme .. „ 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Pot 

foarte scurt să vă răspund, cetăţenii în acest moment nu sunt egali din păcate, cei care sunt la 

capăt de coloană suferă mult mai mult decât cei care nu sunt, din păcate şi de asta ajutăm pe 

cine are nevoie,. nu pe toată lumeâ la fel. Mulţumesc. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Sunteţi în continuare dezinformat, dar 

nu mai contează asta, în patru ani sperăm că vă treziţi. Altceva voiam să vă întreb. Înţeleg că 

aceste instalaţii practic se debranşează de la Radet, de la ELCEN şi sunt conectate la reţeaua 

Distrigaz, luându-şi agentul, combustibilul din reţeaua de gaze, funcţionează practic ca nişte 

microcentrale ale cartierului, ale acelor zone, înţeleg corect, da sau nu? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Aici voiam să ajung, practic este ideea 

furată de la fostul viceprimar Dan Cristian Popescu care a militat patru ani despre acest lucru 

şi v-a vorbit despre acest lucru şi în sfărş it încercaţi să puneţi în aplicare. Vă mulţumesc 

mult. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Mă 

bucur că voi avea votul dumneavoastră. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Atâta timp cât va fi corectă achiziţia şi 

acest proiect, cu siguranţă vom susţine dar mi-e greu să cred că veţi reuşi dumneavoastră să 

puneţi în aplicare. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă : Mulţumim domnul Zaharia şi 

membrilor PSD, domnul Waspusch, era la rând, doamna Pasciuc aţi cedat cuvântul. 

Domnul consilier local Gabriel .waspusch: Mulţumesc, voiam să-i răspund doamnei 

Popescu care se întreba referitor la tariful pe care îl vor plăti cetăţenii. După ce se vor 

implementa soluţiile tehnice Termoenergetica va solicita către ANRE aprobarea tarifului, 

este aceiaşi situaţie ca şi în cazul, dacă ştiţi , celor 46 de centrale termice de cvartal pe care le 
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are Termoenergetica, care sunt situate în zona centrală şi în zona sectorului 5 şi care au un 

tarif distinct faţă de tariful care este asigurat pentru cetăţenii care primesc energie din CET

uri. Deci pentru fiecare producător este aprobat un tarif distinct, la fel se va întâmpla şi 

pentru aceste puncte termice, se va aproba un tarif ţinând cont de toate condiţiile tehnice, de 

pierderi care vor fi mult mai mici, deci avantajul va fi pentru bugetul primăriei mari, vor fi 

reduse costurile, cetăţenii vor plăti probabil la fel tariful fiind subvenţionat. Pentru domnul 

Iliescu: faptul că se degrevează sistemul de aceste puncte tennice, de presiunea acestor 

puncte termice, va avea un impact benefic asupra tuturor locuitorilor din sectorul 2, deci va 

permite reducerea numărului de avarii , va fi un impact global la nivelul reţelei pentru că 

problemele pe care le avem sunt cauzate de lipsa acelui CET Titan care permitea să nu se 

pompeze direct din CET Sud, de la distanţe atât de mari. Dacă scădem presiunea, scăzând 

numărul de puncte termice conectate la sistem până când se fac reparaţii, asta va avea un 

impact global pentru că se reduce numărul global de avarii, din CET Sud până la 

consumatori, deci va îmbunătăţii puţin situaţia pentru toată lumea aşa că nu numai ce 11 OOO 

ne vor mulţumi ci mult mai mulţi din locuitorii sectorului 2. Asta voiam să vă spun. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Doamna Pasciuc, vă rog. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Da, din păcate noi astăzi suntem puşi în faţa 

faptului de a trimite pe masa Consiliul General un proiect mai mult sub formă de dorinţă, 

pentru că nu are costuri, nu are măcar o estimare, înţeleg că toate datele vor fi mai apoi 

introduse în caietul de sarcini. Deci noi avem pretenţia ca Primăria, Consiliul General să 

voteze ceva ce nici noi nu ştim, dar e îmbrăcată frumos electoral, 11 OOO de cetăţeni poate 

vor beneficia, nu ştim dacă este în favoarea lor sau nu, nu ştim dacă îi ajută sau nu. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Îi ajută 

şi e în favoarea lor, ştim . 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Dacă ştiam un cost, da, puteam să spunem că 

este în favoarea lor sau nu, poate găsiţi alte soluţii dar în momentul de faţă discutăm de o 

dorinţă. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Un 

protocol în baza căruia să putem calcula un cost. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Nu, toată treaba e să ajungă aici, la sector că 

vedem noi, după, ce putem modifica şi cum putem modifica ca să fie bine. Nu, nu aşa se fac 

lucrurile, pe genunchi. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi nu 

sunt pe genunchi, este un protocol muncit foarte mult şi discutat cu Energetica, a trecut în 

mai multe rânduri de negocieri cu Te1moenergetica, este un protocol serios în care sunt clar 

specificate atribuţiile, sunt clar specificate metodele, e un protocol foarte bun şi foarte 

muncit. Asta este, dumneavoastră nu mai aveţi nici un fel de motive să votaţi împotrivă şi 

acum încercaţi să generaţi unele. Da, ca întotdeauna dumneavoastră preferaţi să nu aveţi 
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soluţii, preferaţi să votaţi împotrivă pe motive din astea „ nu am înţeles noi, e o chestie 

politică" şi aşa mai departe. Vreau să le spuneţi dumneavoastră celor 11 OOO de oameni de ce 

votaţi împotrivă, aştept să văd. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Am spus, pentru că este pus pe masă un proiect 

care nu are cap şi coadă, nu sunt sume estimate, gradul de poluare, noi nu vorbim despre el, 

aţi spus mai devreme că ne dorim să nu polueze la fel de mult. Adică nu aveţi date concrete, 

despre ce vorbim, asta le spun oamenilor că nu-i punem în faţa faptului de a plăti poate 

dublu, nu ştim nimic. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

puneţi pe nimeni în situaţia de a plăti dublu, pentru că acest preţ îl veţi putea controla, nici 

dumneavoastră repet nu mai găsiţi motive, respingeţi acest lucru, vă invit să le spuneţi 

cetăţenilor că nu aţi votat acest lucru deşi aveţi posibilitatea să controlaţi costul, 

dumneavoastră nici măcar să cerem Consiliului General acordul pentru proiect nu doriţi 

pentru că aţi dori ca toate aceste lucruri să fie vina altcuiva şi să fie rău pentru toţi cetăţenii 

ca să vă fie dumneavoastră bine electoral. Felicitări! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Aş dori să le facem bine din start, asta dorim. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului ' Bucureşti: Da, · 

dar n-aţi propus nimic în acest sens! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu domnule preşedinte trebuia să iau eu 

cuvântul. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă rog doamna Popescu. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu, nu domnule primar, nu este adevărat. Aşa 

am spus şi cu pasajul Doamna Ghica şi de fapt noi am avut dreptate. Aşa spuneţi şi acum că 

noi PSD-ul suntem împotriva cetăţenilor din sectorul 2 şi o să vă demonstrăm că nu este aşa. 

Niciodată nu ne-am opus să ajutăm cetăţenii din sector, mai ales în această perioadă. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aşa e, 

niciodată nu v-aţi propus să-i ajutaţi. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu ne-am opus. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu v

aţi propus. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu ne

am opus am spus domnul primar, nu ne-am opus, dar v-am pus o întrebare. De ce Primăria 

Capitalei prin primarul său pe care-l cunoaşteţi foarte bine, Dănuţ cum îl cheamă, nu 

promovează un asemenea proiect, să-şi închirieze echipamente pentru Termoenergetica şi să 

furnjzeze agent termic şi căldură, pentru că .este datoria lor domnul primar? Întreb şi eu de ce 

trebuie să dau eu Primăria sector 2 când avem atâtea de făcut şi investiţii. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Am 

înţeles dumneavoastră vreţi ca Primăria Sectorului 2 să nu se implice, am înţeles foarte bine. 

16 



Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule primar aţi înţeles dumneavoastră 

foarte greşit, nu e treaba noastră, nu vrem să ne implicăm. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Exact 

asta spune PSD-ul, nu e treaba ... , mulţumesc aţi rezumat perfect. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule primar n-am rezumat nimic, haideţi 

să luăm noi tot, nu doriţi să luăm toate atribuţiile de la Primăria Capitalei şi să le avem noi în 

2, că văd că dumneavoastră vă pricepeţi la toate!? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Asta este durerea că nu rezolvăm nimic, pasajul 

stă. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Aşa e 

dumneavoastră nu rezolvaţi nimic, pasajul nu stă, pasajul se face. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Sunt zeci de plângeri în zona aceea, acesta este 

din nou o dorinţă pe care o visasem la anul dar nu avem date concrete să ştim ce trimitem, ce 

votăm, ce costuri vor fi, dar ne dorim electoral să mai vorbim despre acest subiect un an de 

zile că despre asta este vorba astăzi, acum. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dumneavoastră înţeleg că vă doriţi să spuneţi că: ,,- nu e treaba noastră", am înţeles, a spus 

doamna Popescu foarte bine că nu e treaba noastră. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule primar nu mai interpretaţi aiurea, nu 

este problema noastră să ne ocupăm de tot Bucureştiul, noi administraţia sectorului 2. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

doamnă, doar de sectorul 2. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Păi ne ocupăm doar de sectorul 2, dar văd că 

în sectorul 2 gunoiul stă pe străzi , văd că în sectorul 2 problemele din alte zone sunt la 

pământ, dar, în schimb vrem să ajutăm primăria capitalei, să închiriem ... 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

doamnă, vrem să ajutăm cetăţenii sectorului 2, nu primăria capitalei. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Dar de ce nu doriţi să luăm absolut toate 

atribuţiile de Ia Primăria Capitalei şi să nu mai aibă nici o atribuţie Primăria Capitalei, haideţi 

să luăm bulevardele principale, să asfaltăm, să dăm zăpada ... 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Staţi 

aşa că ajungem şi acolo. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Păi attmci desfiinţaţi Primăria Capitalei şi 

atunci lăsăm sectorul 2, nici un fel, parcurile, toate străzile cele laterale din sectorul 2 să le 

lăsăm în paragină că trebuie să ne ocupăm de ce trebuie să se ocupe Nicuşor Dan. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumim doamna Popescu. 

Domnul Iliescu, vă rog. 
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Domnul consilier local Jliescu Constantin-Cristinei: Văd că primarul sectorului 2 o tot 

zguduie electoral, adică o şi bălăngăne o şi zguduie. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos să folosiţi nişte 

termeni mai elevaţi. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Ne uităm în DEX şi zguduie e de 

la cutremur, asta face domnul primar de un an de zile de când a fost ales de cetăţenii 

sectorului 2, nimic concret, doar vorbe, doar proiecte care sunt bine scrise pe hâ1tie, absolut 

nimic concret, se bate cu pumnul în piept că ajută cetăţenii sectorului 2. Văd şi eu pe pagina 

de socializare, nu a ajutat pe nimeni. Într-un an de zile Primăria sectorului 2 s-a transformat 

într-un fiasco total, absolut nimic, curăţenie nu, absolut nimic .... ceva ca să iasă primarul 

sectorului 2, să iasă în evidenţă, în afară să dea vina bineînţeles pe PSD. Mai ştim noi pe 

cineva din fruntea statului, era şi un banc pe chestia asta, care tot aşa PSD, PSD şi acum a 

întors-o. Acelaşi lucru aştept şi de la primarul sectorului 2 peste vreo trei - patru luni de zile, 

să nu mai dea vina pe PSD, aici este vorba de gestionare, să lăsăm politica la o parte şi să 

facem treabă pentru cetăţenii sectorului 2, nici de cum PE-SE-DE. Cine conduce primăria 

U-SE-RE, cine este primarul ales USR, să ştie toţi cetăţenii sectorului 2 cine este primarul 

secforul 2. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumim domnule Iliescu, am 

înţeles, domnul Constantin, vă rog. 

Domnul consilier local Constantin Mihai: Aţi uitat domnule primar momentul când a 

ieşit primarul general domnul Nicuşor, a promis că de a doua zi toţi cetăţenii Bucureştiului 

vor avea apă caldă, nu s-a ţinut de cuvânt şi dumneavoastră vreţi să-l ajutaţi, îmi pare rău. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Cred că domnul primar vrea să 

ajutăm cetăţenii sectorului 2, nu pe domnul primar al capitalei. Mulţumesc. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Mulţumesc domnule preşedinte, aveţi dreptate. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Ajutăm cetăţenii sectorului 2 când terminăm cu 

treburile pe care le avem noi aici, nu cu promisiuni , dorinţe şi lucruri care nu sunt concrete. 

Am terminat cu toate străduţele, cu toate parcurile, cu toate şcolile, cu toate blocurile, cu 

ajutoarele, am terminat tot, înţeleg şi acum ne ocupăm şi de lucrurile astea!? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Am 

înţeles, dumneavoastră vreţi să ne ocupăm de căldură la Sfântul aşteaptă. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Discutam despre un alt punct, avem în faţă un 

proiect de hotărâre care nu are cap şi coadă, este lipsit de transparenţă şi de aceea votul 

nostru este unul foarte argumentat. Dacă nu aţi înţeles, ne pare foarte rău domnule primar. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul preşedinte voiam să adaug eu. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă-mi permiteţi şi mie două 

cuvinte, vă rog frumos. Este un protocol de colaborare, de unde se începe această colaborare, 
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e clar că nu avem aceste date în momentul acesta, pentru că asta ne spunea şi domnul primar, 

trebuie să începem de undeva, capul şi coada, cum spunea-ţi şi dumneavoastră. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: S-a finalizat încheierea contractelor cu 

SUPERCOM - ul, vă întreb şi eu, a cetăţenilor sectorului 2, asociaţiile de proprietari, o 

întrebare domnul preşedinte, am terminat treaba în sectorul 2? 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dar asta nu înseamnă că trebuie să 

neglijăm celelalte situaţii şi celelalte probleme. Am înţeles, nu s-au finalizat, urmează să se 

finalizeze. Aţi fost dumneavoastră la SUPERCOM, eu am fost astăzi acolo, se lucrează. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Care este procentul, cât la sută dintre 

asociaţiile de proprietari şi-au încheiat contractele? Aţi fost acolo, de ce aţi fost acolo? 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Eu v-am spus că am fost acolo, 

dumneavoastră aţi fost? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Vreau să întrebaţi care este stadiul, cât la sută 

din contracte au fost încheiate, finalizate? 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Nu am un procent în momentul 

acesta. Aş vrea să trecem la vot pentru amendamentul propus. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Să ne răspundă domnul primar pe speţa aceasta, 

că tocmai ce posta pe Facebook. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Suntem la punctul numărul 3 de pe 

ordinea de zi şi aş vrea să ne întoarcem la acesta. Deci supun la vot amendamentul de la 

punctul numărul 3. 

Se supune la vot Amendamentul nr.„ „ . „ . „. „.punctul nr. 3, proiectu/ de lwtiirâre 

rivind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru 
Împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti de a 
hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Compania 

Municipală Termoenergetica Bucureşti S.A. în vederea finan/ării În comun a proiectului de 
interes public local "Căldură şi apă caldă pentru cetăjenii Sectorului 2 ", pe raza Sectorului 

2 al Municipiului Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 
cvorum: DA -15, NU - JO, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

ÎMPOTR!V Ă: - Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 
Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian. 

ABŢINERE: - Iordache Isabela Florina. 

NU VOTEAZĂ: -
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Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Doamna Iordache, avem 15 voturi 

pentru, 1 O împotrivă şi o abţinere, amendamentul a trecut. Supun la vot proiectul numărul 3, 
împreună cu amendamentul deja votat. Doamna Iordache? 

Doamna consilier local Iordache Isabela: Din păcate nu am să votez astăzi acest 

proiect, înţeleg necesitatea dar am nevoie de o analiză mai profundă. Mulţumesc mult. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă abţineţi adică, da. 

Doamna consilier local Iordache Isabela: Nu, nici abţinere, nu votez. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: A, deci împotrivă. 

Doamna consilier local Iordache Isabela: Nici împotrivă, nu se consemnează. 

Se supune la vot punctul nr. 3, proiectul de hotărâre cu amendament, privind 
solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea 

expresă a Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti de a hotărî cu privire 
la asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Compania Municipală 

Termoenergetica Bucureşti S.A. în vederea jinan/ării în comun a proiectului de interes 

public local "Căldură şi apă caldă pentru cetă/enii Sectorului 2 ", pe raza Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -15, NU -10, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 
Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian. 

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ : - Iordache Isabela Florina. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc. 15 voturi pentru, 1 O 

împotrivă şi unul fără răspuns, proiectul a trecut. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Remarc poziţia PNL-ului care online şi 

public .. „ 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Nu v-am dat cuvântul doamna 

Pasciuc şi vă rog frumos să cereţi cuvântul. Se poate să cereţi cuvântul măcar. Cred că v-am 

dat cuvântul de fiecare dată şi aş avea măcar această rugăminte, să cereţi cuvântul. Da, 

doamna Popescu, vă rog. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Mulţumim Partidului Naţional Liberal că una 

flambează şi alta fumează, m-aţi înţeles, („ „ „). 
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Este prezentat punctul nr.4, proiectul de hotărâre privind aprobarea eşalonării la 

plata sumelor datorate bugetului local al Sectorului 2 pentru GRIUL SA cu sediul în 

Bucureşti, str. Irimicului nr. 24, Sector 2,-

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Trecem la punctul numărul 4 de pe 

ordinea de zi. Domnul primar, mulţumesc. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Este o 

posibilitate legală pentru orice companie să so licite eşalonarea la plată a acelor datorii pe 

care le are şi nu le poate achita. Aş spune însă că această companie este o companie specială, 

este compania care deţine Moara lui Assan. Aşa cum ştiu toţi cetăţenii sectorului 2, Moara 

lui Assan este lăsată să cadă, este lăsată să se distrugă de către actualii proprietari şi este o 

mizerie de nedescris pe acel teren, este o mizerie pe care aş fi sperat ca această Companie 

înainte să vină să ceară reeşalonarea să o rezolve. N-a rezolvat-o, sigur are dreptul la 

predictibilitate, are dreptul să fie pus pe ordinea de zi acest punct privind reeşalonarea, dar 

din punctul meu de vedere această Companie ar trebui să se uite puţin în oglindă, figurat 

vorbind şi să vadă că nu-şi face datoria absolut deloc faţă de cetăţenii sectorului 2, mie mi se 

pare absolut inacceptabil să Iaşi Moara lui Assan să fie aşa cum este acum. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Domnul Iliescu. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Da, este foa11e adevărat, această 

societate de mulţi ani, de foa11e mulţi ani, care gestionează cunoscutul monument istoric, că 

vorbim totuş i de un monument istoric, de Moara lui Assan. Bun, nu este prima dată când 

ajunge această societate la primăria sectorului 2 şi pentru plăţile care sunt datorate bugetului 

local, deci nu este pentru prima dată. Ar trebui să ne îndreptăm cu o acţiune în justiţie 

împotriva lor, pentru că ei după cum bine ştim, pe ei nu-i i nteresează Moara lui Assan, pe ei 

îi interesează terenul de sub Moara lui Assan şi acea moară ştiţi că a mai fost acum câţiva 

ani, mi-aduc bine aminte când a fost incendiată, chiar de către proprietari, aşa mi-a ieşit din 

datele pompierilor, acum şase, şapte ani a fost incendiată, n-au reuşit să o dărâme complet şi 

acum aşteaptă bineînţeles, terenul este în buricul târgului sectorului 2 şi are o mare valoare, 

iar privind recuperarea banilor să dea bunul Dumnezeu să recuperăm sumele datorate către 

bugetul local cât mai rapid, ar trebui şi alte măsuri contra acestei societăţi. Noi mereu suntem 

permisivi cu societăţile care au datorii la bugetul de stat, încercăm pe această cale să-i 

ajutăm, să le mai oferim o şansă, dar ar trebui şi dumneavoastră domnule primar şi cei care 

se ocupă şi domnul Duţu, că dânşii au o evidenţă totuşi a acestor societăţi comerciale care 

mereu au datorii la bugetul de stat, nu ştiu ar trebui să facem ceva, să recuperăm aceste sume 

de bani . 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Domnul Zaharia, vă rog. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Voiam să vă întreb domnule primar 

dacă aveţi cunoştinţă, vizavi de această societate, dacă cumva a fost supraimpozitată în acest 

context, pentru că observ că ... ? 
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Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, 

este supraimpozitată cu 500%. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Şi totuşi nu apar rezultate, adică nu au 

luat nici o măsură. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ca 

urmare a supraimpozitării cred că-şi doreşte reeşalonarea, ca să fiu sincer. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Doamna Popescu. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Vreau să întreb domnule preşedinte, domnule 

primar cum vedeţi dumneavoastră recuperarea acestor datorii, nu este singura firmă din 

sector care are datorii la DVBL şi cum vedeţi recuperarea acestor sume de bani. Eu, de 

exemplu n-aş merge până la extreme, mai ales în această perioadă de pandemie, de doi ani şi 

jumătate- trei ani şi aş propune un protocol pe şase luni, pe un an de zile, foarte clar 

eşalonate sumele. Ce sumă are domnule Duţu? 200 de mii, să reeşalonăm sumele şi în 

momentul în care o Jună nu şi-a plătit suma respectivă atunci reziliem orice protocol între 

primăria sectorului 2 sau DVBL şi firma respectivă. Noi din acest punct de vedere, adică să 

nu mergem dur, spre a ataca, pentru că avem nevoie şi de bani la bugetul local, dar cum îi 

recuperăm? o să rămânem fără -şi nu e singurn firmă. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

este singura firmă, cred că tot timpul am arătat înţelegere faţă de celelalte firme, aici este 

vorba de o firmă specială, sigur obligaţia mea ca primar este aceea de predictibilitate. Dacă a 

venit această solicitare nu este dreptul meu să decid, este dreptul consiliului local să decidă, 

eu doar am vrut să prezint situaţia aşa cum este ea, din punctul meu de vedere această firmă 

care cere acest ajutor ar trebui să depună nişte diligenţe pentru a arăta că este de bună 

credinţă, treaba ei dacă o face sau nu, dar din punctul meu de vedere să ai un teren care 

valorează milioane de euro şi apoi să spui că nu-ţi permiţi 200 de mii de lei pentru impozitare 

şi nici măcar pentru impozitare, măcar să fi făcut curăţenie, măcar curăţenie să fi făcut, nici 

bani de curăţenie nu au doamnă? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da, sunt de acord cu dumneavoastră dar vreau 

să-l întreb pe domnul director de la DVBL, aţi avut vre-o discuţie până acum cu firma 

respectivă, ce v-a spus ? adică să găsim o soluţie. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă rog, domnule Duţu dacă ne 

puteţi explica şi mai multe detalii. 

Domnul Duţu Cristian, director executiv DVBL Sector 2: Dacă-mi permiteţi, aş vrea 

să clarific de la început câteva lucruri apropo de faptul că răspunsurile pot să vi le ofer de 

ordin procedural. Există o prevedere a Codului Fiscal , evident că ţine cont şi de atribuţiile 

consiliului local, care prevede existenţa secretului fiscal şi o reţinere în a da informaţii 

suplimentare despre datorii, nivel datorii, bunuri pe care le deţine X, Z sau Z. Procedural 

vorbind Codul de Procedură Fiscală permite oricărui contribuabil aflat în dificultate 
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financiară să solicite înlesniri la plată, înlesniri care pot fi: eşalonări sau anularea unor sume. 

Consiliul local a aprobat o procedură prin care orice contribuabil, persoană fizică sau juridică 

poate să depună această solicitare, există constituirea unor garanţii, dovada că poate să 

plătească şi tot la acea procedură este prevăzut că acest proiect să intre pe ordinea de zi a 

consiliului local. Mai departe din punct de vedere al atribuţiilor este evident că consiliul nu 

poate să decidă decât prin vot. Partea procedurală a DVBL în ceea ce priveşte reeşalonările 

se opreşte la transmiterea proiectului, atributul consiliului este evident că se manifestă prin 

vot. Mai departe nu am nici un argument să încerc să vă conving eu ca funcţionar public, dar 

discuţiile sau debitele restante nu fac subiectul unor discuţii punctuale cu fiecare 

contribuabil. Sunt prevederi legale, legi speciale fiscale, Codul Fiscal şi Codul de Procedură 

Fiscală care prevăd toate măsurile aplicabile tuturor, că sunt popriri , că sunt bunuri scoase la 

licitaţie, există prevederi care se aplică în funcţie de fiecare speţă. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Din acest punct de vedere, de asta vă spuneam 

domnule primar, domnule preşedinte, de doi ani şi jumătate suntem în această pandemie şi 

ne-am gândit foarte clar să nu atacăm chiar aşa frontal firmele care sunt pe raza sectorului 2 

şi doar să vedem care sunt soluţiile de intermediere sau discuţii ca să-i şi ajutăm şi grupul 

PSD va fi pentru-acest proiect. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai sunt interpelări o să 

supun la vot punctul numărul 4 de pe ordinea de zi. 

Se supune la vot punctul nr. 4, proiectul de hotărâre privind aprobarea eşalonării la 

plata sumelor datorate bugetului local al Sectorului 2 pentru GRIUL SA cu sediul în 

Bucureşti, str. Irimicului nr. 24, Sector 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA -I6, NU- O, ABŢ- 9, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Dinu Alexandru, Catone Magdalena- Marta, Feroiu Dumitru Silviu, 

Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Costache Adrian, Croitoru Angel, Chirilă Alexandra Elena, Nedelcuţ 

Radu, Badea Anda-Simona, Matei Vasile- Silviu, Pelegrini Marius- Ovidiu, Panaitescu 

Tudor-Andrei, Waspusch Virgiliu- Gabriel. 

NU VOTEAZĂ: - Albu Savel- Adrian. 

Este prezentat punctul nr.5, proiectul de hotărâre privind încetarea dreptului de 

administrare al Direcf iei Generale de Asistenfă Socială şi Protecfia Copilului Sector 2 

asupra imobilului situat în str. Intrarea Pâncota nr. 16, Sector 2, Bucureşti,· 
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Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Punctul numărul 5 de pe ordinea de 

zi. Domnule primar dacă doriţi să ne spuneţi ceva dacă nu supunem la vot. Doamna Catone, 

doamna Popescu, suntem la punctul numărul 5. 

Se supune la vot punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind încetarea dreptului de 

administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 asupra 

imobilului situat în str. Intrarea Pâncota nr.16, Sector 2, Bucureşti şi aprobat de către 
Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRlV Ă: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.6, proiectul de hotărâre privind aprobarea implementării 
programului „ Intervenfie coordonată în cazurile de risc sanitar sau sanitar-veterinar". 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu avem intervenţii, supun la 

vot proiectul numărul 6 de pe ordinea de zi. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

avea eu o intervenţie, în timp ce votaţi, că pare că se votează, dar e important poate şi pentru 

cetăţeni. Este vorba de posibilitatea de a face curăţenie în diverse apartamente unde s-a strâns 

mizerie de-a lungul timpului şi persoanele care locuiesc acolo îşi dau acordul ca DGASPC să 

poată veni, să ceară ajutorul şi să facă curăţenie. Tot apar astfel de situaţii şi cred că este bine 

că acum avem o metodă legală pentru a face această curăţenie, repet apartamente în care se 

strâng foarte multe gunoaie şi putem sprijini curăţenia lor pentru că reprezintă risc sanitar şi 

sanitar veterinar pentru restul cetăţenilor. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Doamna Pasciuc, doamna Catone, 

doamna Chirilă, vă rog votul. Domnul Albu. 

Domnul consilier local Albu Adrian: Mie nu-mi apare votul. Eu sunt pentru . 

. .. Doplpul M_atei . Vasjle-Silviu, pre,ş~dinte. de şedinţă: peci ,cu 26 de voturi pentru, 

proiectul a trecut. 

Se supune la vot punctul nr. 6, proiectul de hotărâre privind aprobarea implementării 

programului „Jntervenfie coordonată în cazurile de risc sanitar sau sanitar-veterinar" şi 
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aprobat de căire Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, 
NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ : -. 

Se consemnează votul verbal al d-ului Adrian Albu: PENTRU 

Este prezentat punctul nr. 7, proiectul de hotărâre privind aprobarea cooperării între 

Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti din România şi Pretura Sectorului Botanica a Primăriei 
Municipiului Chişinău din Republica Moldova; 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule preşedinte, i-am propus şi 

domnului primar şi acum vă spun în şedinţă, haideţi să facem şi noi o vizită la Chişinău, pe 

banii noştri , noi Consiliul Local, ne plătim fiecare, ar fi o chestie foarte frumoasă. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Şi mai propun ca domnul primar să 

se înfrăţească cu cei de la Bălţi, că ăia sunt comunişti acolo, câştigă mereu numai comuniştii 

la Bălţi. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi 

atunci ar trebui PSD-ul, ..... nu ştiu sectorul 4! 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Supun la vot proiectul numărul 7 

de pe ordinea de zi. Domnul Iliescu mai bine votaţi în loc să comentaţi, domnul Waspusch, la 

fel, doamna Iordache. Putem închide votul, că doamna Pasciuc văd că nu este. 

Se supune la vot punctul nr. 7, proiectul de hotiirâre privind aprobarea cooperării 

între Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti din România şi Pretura Sectorului Botanica a 
Primăriei Municipiului Chişinău din Republica Moldova şi aprobat de către Consiliul Local 
Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU- O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ -1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 
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Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Pasciuc Paula. 

Este prezentat punctul nr.8, proiectul de hotărâre privind acordarea de subven/ii 
pentru 3 unită/i private de asisten/ă socială care furnizează servicii sociale pe raza 
Sectorului 2, conform Regulamentului cuprins în Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 

266126.08.2021, respectiv Asocia/ia Română AntiSJDA, Filiala Asocia/iei Diaconia Sector 2 
şi Arhiepiscopia Bucureştilor; 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu avem intervenţii pe acest 

subiect, supunem la vot proiectul numărul 8. Doamna Lăzăroiu. Vă rog, doamna Pasciuc. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Voiam să spun că fac parte din această comisie 

şi mă bucur că am avut entităţi care au accesat aceste fonduri, aş spera ca la anul să fie mai 

multe entităţi care beneficiază de aceste fonduri, le-am vizitat împreună cu domnul director 

Vasile şi cu ceilalţi membri din comisie şi într-ad~văr este un real ajutor pentru toate cele trei 

entităţi care au apelat la aceste sume. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Mulţumesc mult, doamna Pasciuc. 

Domnul consilier local Feroiu Silviu: Am şi eu o întrebare, nu vă supăraţi. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă rog, domnul Feroiu. 

Domnul consilier local Feroiu Silviu: Domnule preşedinte întrebaţi şi de avizele 

comisiilor, că suntem la punctul 8. 

Se supune la vot punctul nr. 8, proiectul de hotărâre privind acordarea de subven/ii 

pentru 3 unită/i private de asisten/ă socială care furnizează servicii sociale pe raza 
Sectorului 2, conform Regulamentului cuprins în Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 

266126.08.2021, respectiv Asocia/ia Română AntiSJDA, Filiala Asocia/iei Diaconia Sector 2 
şi Arhiepiscopia Bucureştilor şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 
cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chiri lă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE:-
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NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.9, proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local Sector 2 nr. 266126. 08.2021 privind acordarea de subvenfii asocia/ii lor, 

funda/ii/or şi cultelor religioase recunoscute În România, care înfiin/ează şi administrează 

unită/i de asisten/ă socială pe raza Sectorului 2; 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Dacă nu avem 

intervenţii supun la vot proiectul nr. 9 de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Până se votează domnule 

preşedinte, voiam să vă întreb câte fundaţii au USR-ul în acest proiect de hotărâre? „„ dar ei 

nefiind cu Dumnezeu, aşa că retrag .. . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: A vizele domnule preşedinte? 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Avizele au fost luate 

la începutul şed inţei, pentru cine a întrebat. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Feroiu. Colegul nostru a întrebat 

cum sunt avizele. 

Se supune la vot punctul nr. 9, proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local Sector 2 nr. 266/26.08.202 1 privind acordarea de subvenţii asociaţii l or, 

fundaţi ilor şi cultelor religioase recunoscute în România, care înfiinţează şi adm ini strează 

unităţi de asistenţă socială pe raza Sectorului 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 

cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei , Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.JO, proiectul de hotărâre privind stabilirea ordinii de 

prioritate pentru acordarea de locuin/e, conform Legii nr. 11411996, valabilă pentru anul 

2022; 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Până se votează domnule 

preşedinte, am o întrebare: Domnule primar, câte locuinţe, aţi alocat dumneavoastră în acest 

27 



an de când sunteţi primar ales al Sectorului 2, cam câte locuinţe aţi dat, câţi oameni aţi 

ajutat? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu aş 

putea să vă spun, dacă îmi adresaţi o întrebare cu siguranţă o să întreb în aparat şi o să 

răspund. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Aţi dat ceva? asta era întrebarea! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Am 

dat ceva ..... 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule Primar, eu când eram 

viceprimar am dat 16.000 de locuinţe, 16.000 am ajutat în sectorul acesta, să ţineţi minte 

acest lucru. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Felicitări domnule 

Iliescu, cred că le-aţi epuizat la momentul acela. 

Se supune la vot punctul nr. 1 O, proiectul de hotărâre privind stabilirea ordinii de 
prioritate pentru acordarea de locuin/e, conform Legii nr. 11411996, valabilă pentru anul 
2022 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, 
ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 
Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 
ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.I I, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 
Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului 

Local al Sectorului 2 de a hotărî cu privire la asocierea dintre Consiliul Local al Sectorului 
2 al Municipiului Bucureşti şi Administra/ia Străzilor Bucureşti, în vederea realizării 

lucrărilor de interes local referitoare la modernizarea, reconfigurarea, între/inerea şi 

amenajarea/reamenajarea spa/iilor publice situate pe re/eaua stradală principală din 

Sectorul 2; 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Dacă nu avem 

intervenţii pe acest punct, supun la vot. 
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Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Voiam să î l întreb pe domnul Primar 

dacă l-a mai văzut în ultimul timp pe domnul primar al capitalei? Că nu ştiu, pare ascuns pe 

undeva. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedi nţă : Nu mi se pare a fi 

la subiect. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Ba da, este la subiect, întrucât noi 

facem totul la sector şi el nu prea mai execută nimic! Mai trăieşte? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei : S-a vaccinat ş i cred că a avut 

reacţ ii adverse. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Serios vorbind, aveţi o colaborare cu 

dânsul, vă mai vedeţi cu dânsul? Mai ex istă? fără pic de ironie ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Dacă 

mă întrebaţi într-un mod „ . , vă răspund într-un mod rezonabil. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Avem sprijinul domnului primar al 

capitalei în demersurile pe care le aveţi dumneavoastră în sectorul 2, rezonabil? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : La 

modul rezon~bil există· o rnlaţie funcţională cu primăria . capitalei în acest moment, mai 

scârţâie câteodată dar este o relaţie funcţional ă. 

Se supune la vot punctul 11r. 11, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consil iului 

Local al Sectorului 2 de a hotărî cu privire la asocierea dintre Consi liul Local a l Sectorului 2 
al Municipiului Bucureşti şi Administraţia Străzilor Bucureşti, în vederea realizării lucrărilor 

de interes local referitoare la modernizarea, reconfigurarea, întreţinerea şi 

amenajarea/reamenajarea spaţiilor publice situate pe reţeaua stradală principală din Sectorul 

2 şi aprobat de căire Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ -

O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu E lwis- Claudiu, Anghel 

F lorin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

PUNCTUL NR.12 A FOST RETRAS DE PE ORDINEA DE ZI. 
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Este prezentat punctul nr.13, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 28612021 privind aprobarea proiectului „ Investiţii 
integrate socio-educaţionale pentru copiii defavorizaţi din zona urbană marginalizată 
Ba icului ", astfel cum a fost modificată şi completată prin H C.L. Sector 2 nr. 33312021; 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Dacă nu avem 

intervenţii pe acest punct, supun la vot. 

Se supune la vot punctul nr.13, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 28612021 privind aprobarea proiectului 

„Investiţii integrate socio-educaţionale pentru copiii defavorizaţi din zona urbană 

marginalizată Baicului", astfel cum a fost modificată şi completată prin H.C.L. Sector 2 nr. 
333/2021 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, 
ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

· Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

F lorin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Iordache Isabela Florina. 

Este prezentat punctul nr.14, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi completarea 
Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 28712021 privind aprobarea Proiectului pilot de 
dezvoltare comunitară şi incluziune socială în zona urbană marginalizată Tei Toboc, astfel 
cum a fost modificată şi completată prin HCL nr. 33412021; 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Dacă nu avem 

intervenţii pe acest punct, supun la vot. 

Se supune la vot punctul nr. 14, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 28712021 privind aprobarea 
Proiectului pilot de dezvoltare comunitară şi incluziune socială în zona urbană 

marginalizată Tei Toboc, astfel cum a fost modificată şi completată prin HCL nr. 33412021 
şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- O, 
NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius-
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Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 
Cristian. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Iordache Isabela Florina. 

Este prezentat punctul nr.15, proiectul de hotărâre privind rectificare bugetului 

general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2021; 

Domnul consilier local Matei Vasile - Si lviu preşedinte de şedinţă: Dacă vreţi să ne 

spuneţi ceva, domnule primar. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu, 

sunt recalibrări le pe final de an. Am primit şi de la Guvern 21 de milioane din cotele 

defalcate din impozitul pe venit şi 12 milioane din cotele de TV A, s-au micşorat veniturile 

prognozate din impozitele locale şi sunt reechilibrări de buget pentru a ne asigura că putem 
· . . . . .. . ,„ . . : . 

cheltui banii acolo unde se poate şi că acolo unde nu se mai poate, mă rog să stea degeaba pe 

acele Capitole Bugetare. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Să înţeleg de la domnule primar 

că sunteţi mulţumiţi de banii sosiţi de la Guvern. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

am primit de la Guvern, banii din cotele defalcate din impozit pe venit vin de la cetăţenii 

sectorului 2„ . 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Nu de la banii pe taxe şi impozite, 

mă refeream la banii care i-aţi primit de la„ „. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Şi 

din TV A la fel, deci nu de la Guvern. Guvernul a constatat ceea ce au plătit cetăţenii 

sectorului 2. Aceşti bani nu vin de la Guvern, ci vin e la cetăţeni. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Corect, sunt de acord cu 

dumneavoastră, sunteţi mulţumit de Guvern. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai aveţi 

alte intervenţii ...... . .. . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Aş 

vrea să spun că banii aceştia puteau veni şi fără rectificare. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Dacă nu avem 

intervenţii pe acest punct, supun la vot. 
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Se supune la vot punctul nr. 15, proiectul de lwtl'trâre privind rectificare bugetului 

general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2021 şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian. 

ÎMPOTRJV Ă: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Iordache Isabela Florina. 

Este prezentat punctul nr.16, proiectu/ de hotărâre pentru completarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 36012021 privind actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici şi a devizului general pentru lucrări .de intervenţie, consolidare şi 

reabilitare Grădiniţa Albinuţa (fosta Grădiniţă nr. 253) din Bucureşti, str. Rahmaninov nr. 

25, sector 2 şi Şcoala Gimnazială nr. 25 (fosta Grădiniţă nr. 134) din Bucureşti, str. 

Calimachi nr. 8, sector 2, aprobaţi prin HCL Sector 2 nr. 9112012, cu modificările şi 

completările ulterioare; 

Se supune la vot punctul nr. 16, proiectu/ de lwtflrâre pentru completarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 36012021 privind actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici şi a devizului general pentru lucrări de intervenţie, consolidare şi 

reabilitare Grădiniţa Albinuţa (fosta Grădiniţă nr. 253) din Bucureşti, str. Rahmaninov nr. 

25, sector 2 şi Şcoala Gimnazială nr. 25 (fosta Grădiniţă nr. 134) din Bucureşti, str. 

Calimachi nr. 8, sector 2, aprobaţi prin HCL Sector 2 nr. 9112012, cu modificările şi 

completările ulterioare şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -25, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 
Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian. 
ÎMPOTRIVĂ:· -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Iordache Isabela Florina. 

32 



Este prezentat punctul nr.17, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 76/2021 privind aprobarea reţelei unităţilor de 

învăţământ preuniversitar de stat şi particular care vor funcţiona la nivelul Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti începând cu anul şco lar 2021 - 2022. 

Se supune la vot punctul 11r. 17, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 76/2021 privind aprobarea reţelei 

unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi particular care vor funcţiona Ia nivelul 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2021 - 2022 şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU 
VOTEAZĂ-I. 

Consilierii locali ai Sectornlui 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu E lena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Iordache Isabela Florina. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am o intervenţie! 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Un pic de răbdare, 

vă rog frumos! Aş vrea să îi răspund şi eu doamnei Popescu legat de ...... dacă îmi permiteţi 

domnule Jliescu, că aş vrea să îi dau şi eu un răspuns doamnei Popescu, legat de contractele 

încheiate. Sunt 1644 de încheiate la momentul actual şi se găsesc pe salubrizare. ro, din cele 

2581 de asociaţii cunoscute. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Şi suntem la stărşitul lunii. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Încă mai avem 

doamnă, dar v-am spus câte sunt. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Asta înseamnă că nu aţ i fost acolo şi va 

informat Supercom-ul. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Doamnă eu v-am 

informat, informaţie care este publică de altfel. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule preşedinte, aş vrea cu 

ocazia sfărşitului de an să vă urez multă sănătate, Crăciun fericit ş i toate cele bune, Anul Nou 

cu multă bucurie, să dea bunul Dumnezeu pentru toţi salari aţii din primărie, pentru cetăţeni i 

sectorului 2, să se bucure de tot ce e mai bun, cu multă sănătate şi fericire alături de cei 

dragi! 
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Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Doamna Pasciuc, vă 

rog! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Domnule primar, doream să vă întreb care este 

situaţia cu piaţa Cremeniţa? Avem o hotărâre judecătorească, vreau să vă întreb de ce nu o 

puneţi în aplicare pentru a putea redeschide această piaţă? După cum ştie toată lumea, a fost 

un proiect de succes, unde erau produse exclusiv româneşti. De ce nu puneţi în aplicare 

hotărârea judecătorească pe care o aveţi? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: La ce 

hotărâre judecătorească vă referiţi? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Referitoare Ia piaţa Cremeniţa, cu avizul ISU. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ce 

hotărâre mai precis? 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Domnule preşedinte o să doresc şi 

eu cuvântul pentru o interpelare, vă rog! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 

acest moment acea piaţă nu are autorizaţie şi ne străduim să rezolvăm cu această autorizaţie. 

Din păcate„ „.dacă m-aţi întrebat şi îmi permiteţi să- vă răspund ar fi excelent - din păcate 

această piaţă a fost prost proiectată, prost executată şi recepţionată prost, ca să dea bine în 

campania electorală. Vă reamintesc că acolo aşa cum spuneţi dumneavoastră, produse sută Ia 

sută româneşti erau pentru că exista o singură firmă care închiria acolo! Nu ştiu cum a fost ea 

aleasă, dar eu nu m-aş lăuda foarte tare cu asta, că nu erau mai mulţi oameni care să meargă 

acolo, era o singură firmă şi v-aş ruga să ţineţi cont de faptul că ea a fost deschisă prematur, 

fără să se recepţioneze cum trebuie, ceea ce ne-a pus într-o situaţie birocratică extrem de 

dificilă - proiectul fiind recepţionat şi apoi ISU a venit să ne spună că este neconform. A 

trebuit să rezolvăm această problemă„ .într-un mod foarte dificil şi sigur se întâmplă acest 

lucru şi cred eu că zilele acestea vom primi şi autorizaţie ISU. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Avem adresă prin care ISU a spus foarte clar că 

a dat acest aviz, nu înţeleg care este problema în continuare, acordul de funcţionare? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Autorizaţia ISU „ .. nu are! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Şi instanţa ce a hotărât, păi tocmai asta vă spun, 

acesta a fost şi obiectul procesului? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi 

asta că nu ştiţi ce a fost în instanţă! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Păi eu vă întreb pe dumneavoastră, că eu ştiu. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu vă 

spun, că nu are autorizaţie ISU şi că va fi deschisă atunci când are autorizaţie ISU şi când 

este sigură pentru cei care intră în acea piaţă. 
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Doamna consilier local Pasciuc Paula: Nu puneţi în aplicare o hotărâre judecătorească! 

Şcoala Ferdinand, îmi pare rău că a plecat domnul director, voiam să întreb care este situaţia 

actuală, adică dacă se mai instalează acele containere la Şcoala 25, aşa cum a hotărât 

consiliul de administraţie, momentan nu se fac demersuri în acest sens şi atunci întrebarea 

este una legitimă! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O să 

vă rog să îi adresaţi întrebarea domnului director. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Păi nu mi se pare corect să plece tocmai când 

sunt interpelările consilierilor, dar mă rog, şi de asemenea proiectul clădirii, când începe, 

reconsolidarea, reabilitarea, adică ar trebui să ştim şi noi, concret când încep lucrările. Şi 

doream să vă întreb care a fost motivul pentru care DGAPI s-a mutat de la domnul 

viceprimar de la doamna viceprimar, să înţelegem că doamna viceprimar, nu şi-a făcut treaba 

cum trebuie? Sau nu ştiu! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

DGAPI nu s-a mutat nicăieri, este în acelaşi loc, dintotdeauna, nu a plecat, să ştiţi. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Mă refer ca atribuţii, aţi înţeles foarte bine la ce 

mă refer ..... dar vă rog să îmi răspundeţi la întrebare dacă se poate. . '. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

înţeleg care este întrebarea? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: De ce delegările de atribuţii cu DGAPI-ul au 

fost mutate de la doamna viceprimar la domnul viceprimar, înţelegem că au fost ceva 

probleme de ............. . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu au 

fost probleme .... pur şi simplu. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Nu şi-a făcut treaba cum trebuie, poate nu a mai 

avut timp să se ocupe, nu şi-a mai dorit, nu ştiu, să înţelegem? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Pentru că în acest moment aşa considerăm că împreună în echipă este cea mai bună metodă 

de a gestiona aceste subordonate. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Ce înseamnă echipă? La cine vă referiţi? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Echipa primar şi cei 2 viceprimari. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Pentru domnul director Drugău de 

la ADP Sector 2. Pot să adresez interpelarea? Îl văd pe domnul director. Bună seara, sper că 

se aude în sală. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: O să vă rog să 

aşteptaţi un pic, pentru că mai este cineva. Domnule Waspusch, îi permiteţi domnului , 

sau . . . . . . 
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Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Dacă se poate aş prefera să am 

discuţia acum! Domnule director, şedinţa trecută vă solicitasem şi în scris informaţia legată 

de existenţa pentru parcurile din Vatra Luminoasă a unui aviz de la Ministerul Culturii. Nu 

mi-aţi răspuns, aţi zis că îmi veţi răspunde în scris. Nu am primit un răspuns de la 

dumneavoastră, aşa cum cere şi Codul Administrativ, ca cel târziu până la următoarea şedinţă 

să furnizaţi un răspuns la solicitările de informaţii din partea consilierilor locali şi vreau să vă 

întreb dacă aveţi cunoştinţă de adresa cu numărul 5937 I 15.11.2021 pe care a trimis-o 

Institutul Naţional al Patrimoniului şi a trimis-o şi în atenţia ADP Sector 2 şi în atenţia 

Consiliului Local Sector 2 şi a primăriei, deci bănuiesc că a fost adusă la cunoştinţă, prin 

care Institutul Naţional al Patrimoniului, spune că parcurile Nichita Stănescu şi Bozioru, sunt 

în interiorul a .. ... urbane, care sunt monument istoric, dă şi numerele de clasificare ale lor, în 

lista monumentelor istorice şi ca atare cele 2 spaţii verzi beneficiază de statutul de monument 

istoric aşa cum este el prevăzut în Legea 422/20 şi vroiam să vă întreb dacă acum sunteţi în 

măsură să daţi un răspuns la întrebarea legată de avizul de la Ministerul Culturii, dacă l-aţi 

avut sau nu pentru lucrările care au fost făcute? În cadrul legislativ pe care mi l-aţi citat, aţi 

citat doar legea spaţiilor verzi Legea 50/ 1991 şi Legea 422/200 I, pare că nu aţi avut-o în 

atenţie. 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Da domnule consilier, veţi 

primi răspunsul în scris, încă suntem în termen. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

avea şi eu o rugăminte la domnul director să facem tot posibilul să fie răspunsul cât mai 

repede 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Sigur domnule primar. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Vă 

reamintesc că ADP-ul este în subordinea Consiliului Local. 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Sigur domnule primar. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Termenul stabilit de Codul 

Administrativ, este până la următoarea şedinţă, sau cel mult. .... .. .... . 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Nu ne raportăm la Codul 

Administrativ, domnule consilier. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Puteţi să furnizaţi un răspuns 

domnule director, la întrebarea pe care v-am pus-o, aţi luat la cunoştinţă de adresa 

Institutului Naţional al Patrimoniului? 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Da, s-a Şi răspuns în sensul 

acesta către dumnealor. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Ok, aştept răspuns în continuare de 

la dumneavoastră, înţeleg că refuzaţi să oferiţi un răspuns în şedinţa de acum sau puteţi 

furniza un răspuns? puteţi să ne spuneţi şi ce le-aţi răspuns şi dumnealor? 
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Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Vă vom da un răspuns scris şi 

vom ţine cont de rugămintea domnului Primar. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Deci vă menţineţi refuzul de a da 

explicaţii unui consilier local! 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Nu este refuz domnule 

consilier, dacă persoana este documentată îl poate da verbal sau scris. Este mult mai bine şi 

pentru dumneavoastră să îl primiţi scris. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Aştept răspunsul scris şi vă anunţ 

că voi proceda în conformitate cu mijloacele legale care există. 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Dumneavoastră aţi primit un 

prim răspuns, numai că aţi făcut o revenire, nu aţi fost mulţumit de acel răspuns, aţi făcut o 

revenire şi acesta va fi un răspuns la revenirea dumneavoastră. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Nu am primit un răspuns, am 

solicitat nişte documentaţii atunci pe care nu le-aşi fumizat, v-am solicitat informaţii 

referitoare la ............... . 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Cum v-am spus şi la şedinţa 

trecută, ati pus o -întrebare, mai ·multe întrebări de fapt, vi s-a· răspuns în scris, după care 

dumneavoastră aţi făcut o revenire şi v-am comunicat că o să vă dăm un răspuns scris la 

revenirea dumneavoastră, ceea ce vom face. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: V-am solicitat în materialul iniţial 

documentaţiile tehnico-economice în baza cărora s-au făcut aceste lucrări şi informaţii 

referitoare la autorizaţiile şi avizele care au stat la baza acestor lucrări. Nu aţi răspuns nimic, 

referitor la autorizaţii şi avize, aţi citat Legea spaţiilor verzi şi Legea 50/ 1991 şi cadrul legal 

pe care l-aţi avut în vedere, nu aţi răspuns nimic referitor la autorizaţii şi avize, nu mai ... 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: O mică precizare aş vrea să vă 

spun, domnule consilier dacă se poate! 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Vă rog! 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Pentru că aţi menţionat Codul 

Administrativ mai devreme, nu ne regăsim în situaţia prevăzută de dumneavoastră, adică 

at1icolul 226, alin. (1) din Codul administrativ, deci ca atare o să primiţi răspunsul bine 

documentat din care să înţelegeţi şi dumneavoastră la ce să referă art. 226, alin. ( 1) din Codul 

Administrativ şi când trebuie primit în baza lui un răspuns! 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Mulţumesc 

domnule director, ne puteţi spune cam când este acest termen limită pentru răspunsul la 

întrebarea domnului consilier! 

noi! 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Când expiră termenul? 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Da ca să ştim şi 
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Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Solicitarea domnului, 

revenirea domnului consilier a fost pe data de 23.11.2021. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Şi termenul ar fi 

când? 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Păi în 30 de zile maxim! 

Deci repet a fost o revenire, a primit răspunsul domnul consilier şi nu a fost mulţumit şi a 

făcut o revenire şi acum răspundem la revenire. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu preşedinte de şedinţă: Mai avem o 

intervenţie acolo în spate, dacă se poate. 

Domnul Florin Vasile Director General D.G.A.S.P.C. Sector 2: Bună ziua, aş dori să 

fac o invitaţie pe scurt, atât dumneavoastră cât şi distinşilor consilieri, mâine la ora 11 la 

Pantelimon 301, oferim în cadrul unei Campanii „ Fii şi tu Moş Crăciun" - toţi copii, absolut 

toţi copii au scris o scrisoare, tot ce au scris, companiile private au făcut un efort şi le-au 

asigurat aceste frumoase dorinţe prin intermediul fundaţiei „ „ „ „ „ .. „. „ iar pe 2 1.12.2021 la 

Speranţa cei de la Borsec, vor fi la noi şi ne-ar onora prezenţa dumneavoastră! Al doilea 

subiect, este un gest ca să zic aşa de demnitate şi de etică profesională, având în vedere că 

sunt managerul unei instituţii publice destul de importante la nivelul instituţiei noastre, în 

data de ...... 2020 am fost angajaţi într-un proces cu colegii de la ADP, proces câştigat de 

dumnealor motiv pentru care în calitate de director general al direcţiei îmi revine sarcina să 

retrag afirmaţiile făcute în şedinţa publică din data 20.02.2020, asupra conduitei angajaţilor, 

probabil la vremea respectivă, am fost şi eu un pic dezinformat, procesul a fost câştigat ..... . 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: De către ADP. 

Domnul Florin Vasile Director General D.G.A.S.P.C. Sector 2: De către ADP, da şi 

totodată, voi achita şi onorariul avocatului care este pus în sarcina mea, ţinând cont că nu am 

vrut să se încheie anul până nu am o asemenea intervenţie, public cer scuze în numele 

direcţiei pe care o reprezint, colegilor de la ADP. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

vrea să urez tuturor Crăciun fericit şi un An Nou fericit! A fost un an greu, a fost un an cu 

pandemie, sperăm ca anul viitor să fie unul mai bun. Indiferent de opţiunile politice pe care 

le avem, cred că trebuie să încercăm să fim mai buni şi anul viitor să fim mai buni! 

Şi câteva lucruri administrative, de la anul probabil voi încerca să mut şedinţele de Consiliul 

Local, miercurea, adică să le convoc de joi, pentru miercuri săptămâna următoare, din motive 

administrative în principal, pentru că atunci când şedinţele sunt joia, convocarea se face 

vinerea, care este o zi scurtă şi de multe ori aparatul executiv stă mai mult, deci cred că e 

bine pentru aceia dintre dumneavoastră care pot să-şi programeze din timp acest lucru, ca 

şedinţele să fie miercuri. Încă o dată vreau să vă urez Crăciun fericit şi Sărbători Fericite, un 

An Nou Fericit în care să dezbatem constructiv cu cetăţenii Sectorului 2 şi să avem proiecte 

cât mai bune. 
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Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Domnule 

Nedelcuţ, vă rog, mai avem o interpelare. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Sărbători Fericite, un An Nou cu sănătate, să 

ne vedem cu bine, mulţumim tare mult pentru anul acesta şi sperăm să colaborăm mai bine 

de acum în colo. 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Am şi eu o rugăminte, tot pentru domnul 

director Drugău, dacă mai este încă în sală. Mă auziţi în sală? 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şed inţă: Domnule 

Nedelcuţ, nu se aude, vă rog un pic mai tare. 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Domnule Director Drugău, pe parcursul anului 

2021 Comisia Tehnică de Circulaţie a Municipiului Bucureşti, a schimbat caracterul şi sensul 

pe strada Toni Bulandra din Vatra Luminoasă, în total de 3 ori. Dacă nu mă înşel , a încercat 

în mod repetat să instituie sens unic, ba pe toată strada, ba pe o parte a străzii . În ultima 

şedinţă a Comisiei Tehnice de Circulaţie, s-a instituit un sens unic pe ultima bucăţică a străzii 

Toni Bulandra, cea care duce în rondul din Maior Coravu. Deci în momentul acesta din 

rondul de la Maior Coravu de la Stadionul Naţional nu se mai poate intra pe Toni Bulandra, 

ceea ce duce -un trafic zilnic -de aproximativ de 1 OOO de maşini pe sh·ăduţele mid din 

cartierul Vatra Luminoasă, cum este de exemplu strada Ruşchiţa, în primul rând şi într-o mai 

mică măsură strada Victor Manu. Această decizie a Comisiei Tehnice de Circulaţie, 

eliberează, lasă aproape goală, o stradă foarte mare care fusese gândită încă de când a fost 

desenat prima oară cartierul să preia majoritatea traficului, în schimb mută tot acest trafic 

intens, pe o stradă mică, rezidenţială, pe unde se joacă copii, pe unde abia au loc să treacă 

maşinile. De când s-a făcut această schimbare, are loc aproape zilnic, câte un accident la 

intersecţia dintre Ruşchiţa şi Călin Otoi. Aş fi fost interesat şi aş fi vrut să vă rog, dacă puteţi 

să trimiteţi o interpelare la Comisia Tehnice de Circulaţie, să încercaţi să obţineţi motivarea 

acestei decizii de a institui acel sens unic pe strada Toni Bulandra, pentru că din punctul meu 

de vedere afectează destul de grav siguranţa pietonilor în acel cvartal dintre Victor Manu şi 

Toni Bulandra şi aş fi curios să înţe leg de ce a fost luată această decizie care din punctul meu 

de vedere are un impact nedorit asupra locuitorilor din zonă . 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Domnule director 

dacă ne puteţi spune ceva? 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Bună ziua domnule consilier, 

sincer să fiu şi fără să vă supăraţi pe mine fiind cam multă zarvă în sală, că au plecat toţi, nu 

prea am înţeles întrebarea! 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Rugămintea este dacă puteţi obţine de la 

comisia tehn ică ........... . 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Vorbiţi mai tare vă rog din 

suflet chiar nu se aude, nu este nici o glumă, nu se aude. 
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Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Cred că nu este totuşi de la mine ci este de la 

. .. .. „ .. ... din sală. Deci rugămintea este dacă puteţi obţine de la Comisia Tehnică de 

Circulaţie motivarea deciziei de a institui sens unic pe strada Toni Bulandra. 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Vom face demersuri şi dacă 

ne vor furniza răspunsuri, adică motivarea respectivă vă vom pune şi dumneavoastră la 

dispoziţie. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Domnule preşedinte exact această 

speţă pe care a ridicat-o domnul Nedelcuţ, am primit sesizări din pa11ea cetăţenilor din zonă. 

Se produce o busculadă constantă, care pune în pericol siguranţa locuitorilor de acolo. Prin 

urmare e o chestiune în drept pentru a lămuri situaţia şi mai mult decât atât pentru a 

decongestiona circulaţia pe acele străduţe. E important de ştiut pentru că se lasă cu victime 

aproape zilnic, aşa cum spunea şi domnul Nedelcuţ. 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Vă mulţumesc mult, domnule Săftoiu. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Sperăm să primim 

un răspuns. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Permiteţi-mi să le urez tuturor colegilor 

de la USR, PSD, PMP, PNL şi tuturor cetăţenilcr sectorului 2 Sărbători Fericite să ne.vedem 

cu bine, sănătoşi şi într-adevăr cu mai multă armonie discuţiile din cadrul şedinţelor de 

Consiliu Local, spre interesul comunităţii locale pe care o deservim. La mulţi ani, tuturor! 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă : Sărbători Fericite 

tuturor şi să ne revedem cu bine anul ce vine şi cu mai multe proiecte şi cu o coordonare mai 

bună a primăriei! Declar închisă şedinţa de astăzi. 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedin/ă Matei 

Vasile-Silviu declară şedin/a Închisă, la orele 17:45 drept pentru care s-a încheiat prezentul 
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SECRETAR GENERAL AL SECTOIWLUI 2, 

F.l.F.NA lTĂ 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: _ - DA, _ - NU, _ - ABŢ., în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2022. 

SNNlcx SAPL- PVSCLS2 

40 


